
 
 
 
 
  VRAGEN 
 
door de leden van de raad gesteld overeenkomstig artikel 38 van het Reglement van 
Orde voor de vergaderingen van de raad van de gemeente Groningen. 
 
2011 – Nr. 14. 
 
VRAGEN van de ChristenUnie van mevrouw I.M. Jongman-Mollema en de heer  
M. Verhoef betreffende openbare verlichting. 
(Binnengekomen: 15 februari 2011) 
 
 
Het is opvallend dat in de afgelopen periode de openbare straatverlichting in meerdere 
delen van de stad voor langere tijd niet heeft heeft gewerkt. Inwoners kunnen dit 
melden bij het loket Beheer en Verkeer, maar niet altijd leidt deze melding tot een 
herstelreparatie op korte termijn.  
Echter, een oproep van PvdA en CU in de commissie Beheer en Verkeer van  
8 december jl. voor de reparatie verlichting Parkweg/Hoornse Diep heeft wél geleid 
tot een snelle herstelactie, maar het kan niet zo zijn dat alleen door een oproep van een 
tweetal politieke partijen het herstel sneller gaat.  
 
De wethouder deelde tijdens deze commissie mee dat deze winter, evenals vorige 
winter, extra storingen in het openbare verlichtingsnet zijn opgetreden. De wethouder 
gaf aan dat dat te maken heeft met de winterse omstandigheden en de leeftijd van het 
net en dat het college er zelf ook mee bezig is en afspraken heeft gemaakt met Enexis. 
Daarnaast is de commissie geïnformeerd over een betere communicatie van het loket 
Beheer en Verkeer aan de melder(s). 
 
Omdat de fractie van de ChristenUnie vindt dat openbare verlichting bijdraagt aan én 
een voorwaarde is voor de (sociale) veiligheid van de inwoners en omdat de 
ChristenUnie graag wil anticiperen op een goed werkend verlichtingsnet voor de 
winter 2011/2012, stelt zij de volgende vragen: 
 

1. In hoeverre heeft de leeftijd van het net invloed op het aantal storingen?   
2. Als de leeftijd van het net hierop invloed heeft, wat is qua investering 

(mens/materiaal/financiën) nodig om deze “winterproof” te maken en wiens 
verantwoordelijkheid is dat? 

3. Hoe kan het zijn dat sommige straten erg lang moeten wachten op reparatie 
van de openbare verlichting, terwijl een melding vanuit de politiek wel zorgt 
voor een snel herstel? 

 


